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Sidste hånd på fastelavnsarrangementet, alt skulle være klart, også med PLEXUS og 

Menighedsrådet. 

 

Generalforsamlingen er også planlagt, Dennis har sendt udkast til formandsberetning 

ud til bestyrelsesmedlemmerne, så alt kommer med. 

 

Foreningens regnskab blev gennemgået, udgifter til bl.a. renovering af området ved 

PLEXUS og bedre skiltning har givet et underskud. Men det var nødvendigt i forhold 

til at vi skulle modtage prisen som Årets Landsby 2019. Det skal dog overvejes, om 

kontingentet til foreningen skal stige, så vi ikke løber i nye problemer. 

 

Det faldende medlemstal skyldes delvist nedlagte ejendomme, samt tilflytning af en 

del udlændinge, der arbejder kortvarigt på landbrug i området. Men der er plads til 

forbedringer. Blandt andet skal vi have set på vores velkomst folder, og gøre mere 

klart, hvad man kan opnå ved at blive medlem i nogle af de mange foreninger der 

findes og deltage i aktiviteter. 

 

Der var kommet nogle forslag til Idom-Råsted plakaten fra tegneren. De blev kritisk 

gennemgået, og der blev lavet en liste over forbedringsforslag. 

 

Nr. Felding har spurgt om muligheden for at reklamere for deres større 

arrangementer på Idom-Råsteds facebook side. De er velkomne til at dele ind i 

gruppen, men vi vil som foreningen ikke lægge noget op uden for sognene, hvis ikke 

det har direkte tilknytning. 


